
Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 7. juni 2023- kl. 17.00 -19.30 

Tilstede: Maja, Jeppe, Kristina, Stina, Michael, Michala 

Referent: Michala 

 

Dagsorden 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Velkommen til Maja Bek-Nissen som er ny medarbejderrepræsentant i bestyrelsen.  

2.  Elevrådet Almen: Kristina Dam bliver kontaktlærer for elevrådet i kommende skoleår. 

Center: intet nyt siden sidste møde.  

3.  Velfærdens 

fundament 

Christina har været til møde med Borgerforeningen i Lumby for at tale om, hvad de forskellige små penge puljer kunne bruges 
til.  
Der er opbakning til at samle de forskellige beløb og investere i udstyr til nyt legeområde ud for indskolingen / SFO hvor det den 
gamle Tarzan bane er blevet fjernet.  
Beløb af sat til arbejdsdag tænkes også ændret til investering i ny legeplads.   
Til gengæld vil der blive arbejdet på en plan for fejring af skolens 100-års fødselsdag i efteråret. Der vil blive arbejdet med idé 
generering og planlægning i personalegruppen. 
 

4.  Sko og støj på 
gangene 

Det bemærkes, at de sko, som eleverne tager af, ligger umiddelbart inden for døren ved mellemtrins gangen. Christina kigger 
på, hvordan der kan laves en naturlig placering, så skoene ikke ligger i vejen.    
Der spørges til støj på gangen mens der undervises i klasserne. Christina taler med medarbejderne om, hvordan dette opleves 
i hverdagen, og hvilke tiltag der evt. kunne være behov for. 
 



 

 

5. Kommunikation til 

forældre der ikke kan 

dansk 

Hvad er praksis, når skolen kommunikerer til forældre, der ikke taler dansk – hvad skal man gøre, når man kommunikerer 
forældre til forældre?  
Skolen taler med forældrene ved indskrivningen om, hvilke hjælpemidler, de kan bruge, f.eks. Google Translate. Til møder kan 
der indkaldes tolk. Når man skriver indbyrdes i forældregruppen, kan man også forvente at de forældre, der ikke taler dansk, 
benytter de samme hjælpemidler.  Enhver forældre uanset  dansk eller fremmedsprog, kan altid kontakt skolen hvis man har 
behov hjælp eller vejledning samarbejdet om barnets skolegang. 
 

6. Dato for arbejdsdag Se pkt. 3 

7. Datoer for 

bestyrelsesmøder 

kommende skoleår 

De fleste møderne i efteråret  ligger på tirsdage. Der planlægges med to on line møder i løbet af året.  

August 22. 

September 19.  

November 14 (Online 17.30-19.30). 

December 12. 

Januar 17.(Online 17.30-19.30). 

Marts 13. 

April 30. 

Juni 6.  
 

8. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Almen: man er stort set færdig med skemalægningen. 
Der er taget højde for at der kommende skoleår er en pædagog mindre og pædagogerne, så pædagogernes tid er først og 
fremmest reserveret til timer i SFO.  
 
Centerafdelingen: der er flere elever på vej ind og vi forventer at afdelingens elevtal stiger til ca. 80 fra august.  
Der arbejdes på afklaring i ift. klasseplacering og flere lokaler.  
 

9. Personale Centerafdelingen: I fredags er der blevet ansat barselsvikar for pædagog i samt en lærer i tidsbegrænset stilling.  
 
Der er startet nye pædagog studerende i både Almen og Centerafdelingen. De skal begge være på skolen frem til 30/11.  
 

10. Punkter til næste 

møde 

Kostpolitik:   
Det opleves at en del af elevernes madpakke består af kiks, chips, slik og søde sager. 

11. Eventuelt   
 



 

 

 

 


